

(37404-P) (KPL/LN0663)



# 安琪兒旅游有限公司

hotline  
04-2613488

Address: 174-176, Campbell Street, 10100 Georgetown Penang

Email: admin@angeltours.com.my Website: www.angeltours.com.my

www.facebook.com/ANGEL.TOURS.SDN.BHD

011-1067 3268 / 012-428 2387 / 013-470 2388 / 012-472 3268

**6** DAYS  
4 NIGHTS  
天四晚

# 杜拜-阿布扎比 DUBAI-ABU DHABI



## DAY 1: PENANG (TRANSIT CITY) → DUBAI (MOB)

Assemble at Penang International Airport for your flight to Dubai. Upon arrival transfer to hotel for check in.

## DAY 2: DUBAI CITY TOUR & DESERT SAFARI TOUR (B/L/D)

Today journey begins at the magnificent Jumeriah Mosque and stop for photographs at the Emirates Tower, World Trade Centre, Sheik 's Palace and Dubai Frame. Continue toward the Dubai Museum. Thereafter, take a ride by the Abra (water taxi) crossing the Dubai Creek proceed to the Gold and Spice for shopping. Pass thought Burj Al Arab, tower of the Arabs is a luxury hotel and it is the third tallest hotel in the world. Then, proceed to experience a Desert Safari Tour with roller-coaster drive in the desert overt the astonishing high dunes and having BBQ dinner with enjoy the belly dance show and tanura show.

## DAY 3: DUBAI & ABU DHABI & DUBAI (B/L/D)

Set off this morning to visit Sheik Grand Mosque; The largest mosque in the country. Then, pass though The Leaning Tower of Abu Dubai; It is one of the tallest buildings in the city and was designed to incline 18° west. Photo stop at Emirates Palace, the second most expensive hotel ever built. Continue your sightseeing to Heritage Village; a reconstruction of a traditional oasis village. Make a stop at the Yas Island which houses the FORMULA 1 YAS circuit visit Ferrari World Abu Dhabi (include entrance); Home to the world's fastest rollercoaster, this is the only place on the planet where you can be blasted to 240km/h in 4.9 seconds)

## DAY 4: DUBAI MONORAIL RIDE & DUBAI THE MIRACLE GARDEN (B/-/D)

Today, we will board the Monorail Ride, runs along the trunk of the palm Jumeriah connecting the gateway station at the entry to the Palm to the Atlantis Hotel. Palm Jumeirah an artificial archipelago built in the shape of a palm tree, self-declared as the 8<sup>th</sup> Wonder of the World. Thereafter, we will visit to The Miracle Garden – showcases a wide variety of different blooming flowers arranged in different shapes and patterns such stars, teddy bears, airplane and etc.

## DAY 5: DUBAI MALL & BURJ KHALIFA (124<sup>TH</sup> FLOOR) → DEPARTURE (B/-/D)

Today you may enjoy shopping spree at Dubai Mall; It is the world largest shopping mall. In the mall, you can enjoy the world's largest choreographed Fountain. You can also see Human Waterfall, Dino Display & Dubai Aquarium ... largest aquarium in the World, holding thousands of aquatic animals over 140 species. Thereafter, make your way to the Burj Khalifa, It is world's tallest building, upon reaching 124<sup>th</sup> floor observation deck, enjoy breath talking 360 degree view of the city, desert and ocean. Then proceed transfer to airport for departure flight home.

## DAY 6: → ARRIVAL HOME

## 第一天: 檳城 (中市轉機) → 杜拜 (机上用餐)

集合於檳城国际机场, 乘搭豪華班機飛往杜拜。抵達后, 送往酒店辦理入住手續。

## 第二天: 杜拜 & 沙漠四驅車冒險之旅 (早/午/晚餐)

今天的旅程是帶您參觀朱美拉清真寺, 杜拜最大最美的清真寺之一, 是杜拜很显眼的地标。車覽阿聯酋大廈, 世界貿易中心、酋長王宮以及杜拜門。此後, 你將前往杜拜博物館參觀。之後乘搭水上德士 Abra 遊杜拜河灣, 走訪于黃金及香料市集, 然後我們會經過阿拉伯塔酒店, 外形酷似船帆, 全高 321 米, 是世界上最高的飯店建築。接下來, 我們將體驗沙漠歷險, 乘四驅車穿梭於起伏不定的沙丘。今晚一邊享有中東風情的 BBQ 晚餐一邊欣賞旋轉舞和肚皮舞。

## 第三天: 杜拜 & 阿布扎比 & 杜拜 (早/午/晚餐)

今天早晨抵達扎耶德清真寺, 世界上最大的清真寺, 可容納數量驚人的 4 萬名禱告者, 之後途徑首都門; 建築物樓高 35 層, 高 160 米其傾斜角度達 18 度。接下來, 遊覽民俗文化村; 那裡你可以理解阿拉伯文化和原住民的生活狀態和風貌。然後, 前往亞斯島; 人工島。參觀法拉利世界; 它的最大賣點是園內建有全球最快的法拉利過山車, 時速最高可達 240 公里, 讓遊客親身感受乘坐 F1 戰車極速狂飆的刺激感。

## 第四天: 杜拜 & 單軌列車 & 杜拜奇迹花园 (早/-/晚餐)

今天, 我們將乘搭單軌列車向朱美拉棕櫚島的亞特蘭提斯酒店前進。沿途可在高處欣賞朱美拉棕櫚島, 號稱「世界第八大奇蹟」的人工島, 也是全球首個棕櫚葉形狀的島嶼。之後, 前往杜拜奇迹花园-展示各種各樣的花朵, 以不同的形狀和圖案排列, 例如星星, 泰迪熊, 飛機等。

## 第五天: 杜拜購物城 & 哈利法塔 (124 層樓) → 返國 (早/-/晚餐)

今天您可以自由在杜拜購物中心享受購物狂歡。世界上最大的商場, 你可一邊購物一邊欣賞世界第一大音樂噴泉水舞。在這裡您也可以觀賞到人類雕像瀑布, 恐龍展覽及全球最大的水族館, 水族館共有 33,000 尾共超過 140 種的海洋生物。接下來, 我們前往哈利法塔; 世界第一高樓與人工構造物, 高達 828 米。登上 124 層觀景台有 360 度的玻璃牆供你全方位俯視杜拜的城市美景尽收眼底, 慢慢感受杜拜這個神奇的城市。之後, 送往機場乘搭飛機飛返家園。

## 第六天: → 抵達溫馨的家

The above latest itinerary & information are for reference only. Itinerary is subject to the final discretion of the oversea local agent & the conditions of weather. Any delay of flights because due to bad weather or any other unforeseen circumstances, all additional costs occurred are at own expense. You are advisable to enrol Travel Insurance to ensure your holiday is under coverage.

以上最新行程及資料僅供參考而已; 具體情況由當時氣候及當地地價杜做最後安排。若天氣惡劣導致航班延誤或不能起飛本公司將不負責一切額外費用。為了讓您的旅程更加無憂無慮, 請投入一份周全的旅行保險, 更添保障。